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לקיבוץ בצל המלחמה על כן, נאחל לנו ולכל עם ישראל שלא יהיו עוד   84מציינים 

אבידות, שכל החטופים שנותרו חיים ישובו לביתם במהרה ושנחווה ימים של שקט  

 ושלום. אמן.  

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 2023דצמבר -נובמבר

 

 

 משולחן הנהלת הקהילה

 חברים יקרים שלום וברכה, 

כוחה של קהילה בכלל החודשיים שחלפו על   גם לסקפטיים שבנינו להבין מהי  נתנו  מדינתנו הקטנה 

והקיבוצית בפרט. אנחנו עדים למצבים אבסורדיים בהם אנשים פליטים בארצם מחפשים מקום לקיים  

זו   למען מטרה  יחד  עובדים  עצמם  מוסדות מסודרים מצאו  שגרה. אלו המאורגנים בקהילה שיש בה 

 קיבוץ מפונה מצא מענה זה או אחר תוך לקיחת אחריות משותפת על גורלם.   -וההישגים שלהם בהתאם

הדברים לא פסחו עלינו בחשיבה על קיבוצנו הקטן, על היכולות שלו ועל אלו שכבר אבדו לאורך השנים  

עם תהליכי ההפרטה, אבל ברור היום שאפשר להמשיך ולשמור על ערכים קיבוציים בקיבוץ מתחדש  

 המבקש לשמר אותם.

ב הקרקע  על  עלה  הקיבוץ אשר  הולדתו של  יום  את  נציין  הקרוב  החודש  במהלך  זו  1939-בנוסף,   ,'

הזדמנות עבורנו לחשוב כיצד אנחנו מחזקים את הקיבוץ באמצעות קליטה מאסיבית של בנים ובנות )שזו 

ירה  תתאפשר עם אישור התב"ע(. אנחנו חייבים לעצמנו בירור איך אנחנו ממשיכים ומחזקים את האמ

המיוחדת   החופשה  משך  שאלת  לדוגמא:  הזה,  בתהליך  הפוגעות  פרטניות  החלטות  מול  הקיבוצית 

ומשמעותה, טיפוח )או סיפוח( של שטחים ציבוריים הסמוכים לבתי החברים, דירות ירושה ריקות ועוד  

מכלול  על  השפעה  בהם  ושיש  האחרונה,  בתקופה  שאת  ביתר  לשולחננו  המגיעים  נושאים  כהנה 

 כים הקיבוציים שלנו. דיונים אלו יצטרכו לבוא לקבלת החלטה שלנו על עצמנו.התהלי

 , נשתף בדברים בהם עסקנו בתקופה האחרונה:םבינתיי

על רקע הקושי שהובע   2024הוקפא בשלב זה עד מחצית שנת    -תהליך בחינת המיסים והסבסודים

אב.                                       בית  לכל  הצפויות  השיוך  עלויות  בצל  זה  מהותי  ערכי  דיון  לקיים  העגולים  השולחנות  במסגרת 

בוד לכל חברי כידוע מנגנון זה של מיסוי וסבסוד נועד לשמור על הערבות ההדדית בינינו ולאפשר קיום בכ

הקיבוץ. מהדיונים הציבוריים עלה כי קיימת הסכמה די רחבה בנוגע לביטול מס האיזון שכיום נתפס כמס  

שאינו תואם את הערך המקורי שלשמו הומצא מעצם היותו מושתת על הכנסה מעבודה, כאשר קיימות 

לחלק מעבודה  שאינן  משמעותיות  הכנסות  בקיבוץ.                                                              היום  האב  מבתי  גדול 

הסבסודים הניתנים באופן גורף וללא קשר להכנסות בתחומי הבריאות והחינוך,    -צידו השני של המשוואה

 מאפשרים לסייע לחברים מבלי שנכנסים לכיס הפרטי של כל אחד. 

ככל שנשלים את תהליך השיוך וכל משפחה תבין את מכלול המשמעויות עבורה מבחינת תשלומים, ניתן  

 יהיה לבחון את היתכנות שינוי מודל המיסויים והסבסודים. 

 



 
מנחם כפר  מהקיבוץ    - תב"ע  ביקשה  הוועדה  שהוגשו.  ההשגות  על  המחוזית  בוועדה  דיון  התקיים 

להשלים חומרי רקע לצורך קבלת החלטות בתחום מפעל הקרמיקה וסקר העצים. הקיבוץ מצידו פנה  

שהעלה עידו אלמן בנוגע למבנה הצמוד למגרשו. הקיבוץ מבקש להרוס   ספציפיתלקיים דיון חוזר בסוגיה  

את המבנה לטובת תשתית ומדרכה ואילו עידו מבקש להזיז את קווי המגרש כך שיכלול את המבנה. 

תתקבל   בהקדם,  לדיון  שיובאו  לכך  ומייחלים  הנושאים  באותם  דיון  התקיים  טרם  כי  מעדכנים  אנחנו 

 תקדם לאשור התב"ע. ההחלטה אשר תתקבל ונוכל לה

מיליון ₪    2-כפי שפרסמנו, קיבלנו אומדן לשמאות ממוצעת בקיבוץ לפני חגי תשרי ע"ס כ   -שיוך דירות 

המלאה השמאות  ערך  על  מדובר  כ  -למגרש.  ישלם  ותיק  אב  בית  הינה:  +מיסוי  15.6%-המשמעות 

 +מיסוי מקרקעין.  33%ישלם  2007מקרקעין, בית שנקלט לאחר 

במהלך חודש אוקטובר לא עבדו במשרד בירושלים על כן, לא קודם התהליך שלנו. אולם התחילו את 

 הכנת השמאויות הפרטניות לכל מגרש במהלך חודש נובמבר. 

חשוב להבין כי ערכי השמאות תואמים את זכויות הבנייה שקיימות בתב"ע החדשה שלנו כלומר: זכויות 

מ"ר שטחי שירות, על כן, כל עוד לא נקבל את התב"ע המאושרת, רמ"י לא יוכלו לספק   22מ"ר+    180-ל

 לנו את מסמכי עסקת הרכישה של השיוך.  

 אנחנו מקווים כי התב"ע תאושר בהקדם ונוכל להתקדם.

דיבידנד לחלוקת  הזכאים -הערכות  טבלת  הכנת  על  לעבוד  התחלנו  שגרתית  לעבודה  החזרה  עם 

. להערכתנו 10.09.23  -כפי שאושר במדרג השימושים בשיחת הקיבוץ שהתקיימה ב   2022לדיבידנד  

 . 2024הכספים יחולקו בראשית 

במהלך החודש החולף, נפגשו חנן ויעד עם מנהלי ענפי השירות בקהילה    -2024הערכות לשנת תקציב  

 והערכות לשנת תקציב חדשה.   2023חודשים של שנת  9לסיכום 

תכנית העבודה השנתית והתקציב המבטא אותה ואת הפעילות השוטפת של הקהילה יובאו לדיון ואישור  

 '.  24במזכירות במהלך חודש דצמבר ולאחר מכן, יובאו לדיון ואישור שיחת הקיבוץ במהלך חודש ינואר 

 

 . 2023לשנת   19-25מצורפים לכם בזאת דיווחי מזכירויות 

 

לסיום, אנחנו מבקשים להודות לכל החברים שלקחו ולוקחים חלק בשמירה על הקיבוץ, בהתנדבויות  

 השונות המתקיימות בקהילה ולאחל לכולנו, בשורות טובות וחג חנוכה שמח!

 

 חנן וחלי 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 13.08.2023 -דיווח מתוך ישיבת מזכירות 

19/2023 
 

 : נוכחים

עמית ארגוב, יזהר שרון, עידן קריסטל,  אברהם טולדו, וידי שקד, דני אלבירט    נבו מזור,חברי מזכירות:  

 וחלי זלינגר  

: אבי בן צבי, מרקוס שנהב, גל לוינהיים, אורנה תלאור, אבנר דביר, סופי ארבר, עו"ד  שיוך  חברי מנהלת 

 מארי קושניר

 : חנן רוגלין  מוזמן קבוע

 ריקי בן אריה )מזכירות(, אורית זלינגר )מנהלת שיוך(  :מתנצלים

 סדר יום: 

 מוזמן: עו"ד תמיר סלע -חוזה חכירת משנה .1

 דיון והחלטות: 

 משתתף: ע"ד תמיר סלע -חוזה חכירת משנה .1

לאחר פרסום טיוטת חוזה חכירת המשנה התבקשו החברים לתת התייחסויותיהם עליהם עבדה  

קיים פגישה עם חלי בעניין חוזה מנהלת השיוך וקיימה דיונים בנוגע להתייחסויות השונות. תמיר 

החכירה וביקש להופיע בפני המזכירות להצגת תפיסה שונה אשר צריכה לדעתו להוביל את חוזה 

 חכירת המשנה. 

 תמיר הציג את דעתו והתייחס להסכם חכירת המשנה המוצע מהיבטים שונים. 

 הדיון שהתקיים במזכירות כלל שאלות והתייחסויות של חברי המזכירות וחברי מנהלת השיוך. 

 

 החלטה:

 יתקיים המשך דיון לאחר החגים על יתר ההתייחסויות שהגיעו מהחברים  1.1



 
לחוזה השיוך המוצע עם הסבר  2010-לפגישה הבאה תוכן טבלת השוואה בין הסכם השיוך מ 1.2

 מהי סיבת השינוי המוצע.  -מפורט לחברים באם נעשה שינוי

 רשמה: חלי זלינגר

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 16.08.2023 -מתוך ישיבת מזכירות דיווח 

20/2023 

 : נוכחים

עמית ארגוב, יזהר שרון, עידן קריסטל,  אברהם טולדו, וידי שקד, דני אלבירט    נבו מזור,חברי מזכירות:  

 וחלי זלינגר  

 : חנן רוגלין  מוזמן קבוע

 ריקי בן אריה )מזכירות( :מתנצלים

 סדר יום: 

 לנסקי וזיו רומבלסקי -לישי וייסגלמוזמנים:  -פניה לשמירת מגרש .2
אישורים ועדכונים: השקעה בחזית חדר אוכל, פניה של יו"ר ועדת קלפי, הפעלת קרן עזרה הדדית /   .3

 צרכים מיוחדים, מינוי אייל נוביק כממונה ביטוח 

 דיון והחלטות: 

 לנסקי וזיו רומבלסקי -משתתפים: לישי וייסגל -פניה לשמירת מגרש .1

מגרש לפני כשנה אך לא הצליחו להתקדם לקליטה לחברות בשל היות לישי עדיין  בני הזוג בחרו 

חבר קיבוץ הראל. חברותו של לישי תפוג עם מכירת זכויות במגרש שהוקצה לו במסגרת בן ממשיך 



 
בהראל. לאחר מכן יוכל להתקבל לחברות בכפר מנחם. במהלך השנה האחרונה ניסה לישי לקדם 

 עסקת המכר בהראל אך זו בוטלה לאחרונה.

 בני הזוג פונים לקבלת ארכה של שנה עד מימוש המגרש שבחרו וקבלתם לחברות.

לאחר דיון בנושא שכלל שאלות והתייחסויות של חברי המזכירות לסוגיה המורכבת, הוחלט לאשר 

 . 31.08.24לבני הזוג שמירת המגרש עד 

מובהר )בהסכמת זיו ולישי( כי לא תתאפשר הארכת התקופה מעבר להחלטה זו וככל שלא יתקבלו  

 , המגרש ייועד לנקלטים אחרים באחריות צמ"ד.31.08.24לחברות בכפר מנחם עד ליום 

 אישורים ועדכונים:  .2

וולטאיות על גג חדר האוכל  -עם ביצוע התקנת המערכות הפוטו -השקעה בחזית חדר האוכל  2.1

חזיתות חדר האוכל. המזכירות התבקשה לאשר את ההשקעה   3 -הזדמנה האפשרות לטפל ב

באם תיכנס  -מתוכננת. המזכירות ביקשה הבהרה לגבי ההכנסה שתיווצר מההתקנה -הלא

  הציפייישנה   -ת. ככל שההכנסה תרשם באחזקותלתקציב הקהילה או שתיכנס לאחזקו

 שהאחזקות יממנו את עלות הטיפול בחזיתות. 

יפים מבקש שהקלפיות הפיזיות יתקיימו רק בימי שישי, זאת לאור   -פניה של יו"ר ועדת קלפי 2.2

ביטול יום עבודה הנדרש ממנו בעת הצבעות. המזכירות מבקשת לקיים דיון על נוהל ההצבעות 

אישרה   -במסגרתו תבחן הבקשה לעומקה, עם זאת לאור ההבנה כי קיימת פגיעה בהכנסה

הכנסה על ימי חמישי בעת הצבעות, ככל שנוהל ההצבעות לא בא לדיון המזכירות תשלום חלף 

 ולא פורסם לציבור. 

עם אישור חברי הנהלת הקרן, התקיימה פגישה ראשונה   -הפעלת קרן עזרה הדדית 2.3

 במסגרתה עברו על תקנון הקרן וכן, בחרו כיו"ר ההנהלה את חגית הראל. 

  2מועמדים מתוכם  4דווח כי ועדת האיתור ראיינה  -מינוי ממונה ביטוח כמחליף ליגאל ברק 2.4

 חברי קיבוץ ושני תושבי הרחבה. אייל נוביק הוא נבחר לתפקיד בתוקף מקצועיותו.              

 רשמה: חלי זלינגר

 

 

 03.09.2023 -דיווח מתוך ישיבת מזכירות 

21/2023 

 : נוכחים

עמית ארגוב, יזהר שרון, עידן קריסטל,  אברהם טולדו, ריקי בן אריה, וידי    נבו מזור,חברי מזכירות:  

 שקד, דני אלבירט וחלי זלינגר 

 : חנן רוגלין  מוזמן קבוע

 סדר יום: 

 מוזמן: יעד ביטנר -תקציב חצי שנתי .1



 
 חובות אקטואריים לפנסיה  .2

 דיון והחלטות: 

 משתתף: יעד ביטנר  -תקציב חצי שנתי .1

שהתאפיינה במורכבויות שונות נוכח  2023יעד נתן סקירה של מחצית השנה הראשונה של 

החלפת תכנה ותהליך הטמעתה, סיום עבודתו של גל ונושאים  -שינויים שבוצעו בהנה"ח

 פרסונליים נוספים.  

 ניתנה סקירה של כל ענף וענף בתקציב הקהילה:

 שינויים בשעות העבודה ובשכר של מיכל רופאת השיניים.  -מרפאת השיניים

 . הנושא בבדיקתו של יעד."חנמצא פער בין הרישומים אצל יוסי לאלו המצויים בהנה -כלבו

עלויות התפעול עלו על הצפי. חנן יקבל לידיו את רשימת המשתמשים לבחינה אל  -מכבסה

 מול רשימות השנה שעברה.

חיובית ביחס  עם הצטרפות האגודה והעסקים למערך הלקוחות הקבועים, נוצרה יתרה  -בניין

 לתכנית. 

בדו"ח נמצאה הוצאה גדולה על תאורת חצר שעתידה להתאזן בחודש יולי משום   -חשמליה

 שצריכה להשתייך להוצאות תב"ר ועד מקומי. 

 . 2024מתקיים דיון עם האגודה על שינוי תקצוב לקראת  -נוי

הדיירים בעוד  נמצא ביתרה שלילית ביחס לתכנית בשל היותו רגיש למספר  -בית הדר

הוצאות כוח האדם נשארות קבועות. המזכירות ביקשה לזמן את אורית וצוות הבריאות 

 לאחד הדיונים הקרובים. 

סעיפים שכבר לא מתוקצבים אינם צריכים להופיע יותר בהצגת התקציב: סיעוד, ביטוח  

 בריאות.

 חיוב החשמל צריך לעבור לאגודה. -מגרש הכדור יד

 נשמרה עלות הדיגיטציה של הארכיון.  -עלון וארכיון

פער שלילי אשר מוסבר ע"י הוצאת העלות של מנחה חיצונית לתהליך בחינת  -מזכירות

 המיסים והסבסודים. 

 .  2023-חודשים ל 9, יוצג תקציב 2024-יעד שיתף כי לקראת הצגת התקציב ל

 סיכום והחלטות: 

המזכירות מברכת את הנה"ח שעל אף האתגרים הרבים בהם עמדו לאורך מחצית השנה  

 החולפת נתנו שירות טוב לחברים. 

 בחינת הצעת האגודה להפיכת הבריכה לכלל יישובית. 1.1

 בחינה קבועה של הוצאות בית הדר אל מול ההכנסות  1.2

 בחינת ענפי השירות ורכז שירותים לטובת המשך שיפור השירות.  1.3

המזכירות התבקשה לאשר המשך מעקב מסודר על הפרשות  - חובות אקטואריים לפנסיה .2

פנסיוניות ומתן התראות לחברים חייבים זאת על רקע פניה של חבר קיבוץ להימנע מחתימה 

 על מסלקה פנסיונית בפני טנא.



 
 החלטה:

אין שינוי לגבי האחריות לפנסיה עבור חברים שנקלטו לאחר מועד השינוי. האחריות  2.1

 נשארת בידי החברים עצמם.

צוות פנסיה ומנהל הקהילה ימשיכו בהוצאת התראות קבועות בכל שנה לכל חבר שיש  2.2

 לו חוב אקטוארי לפנסיה. 

 ייעשה מאמץ הסברתי להורדת היקף החובות האקטואריים.  2.3

 

 רשמה: חלי זלינגר

 04.10.2023 -דיווח מתוך ישיבת מזכירות 

22/2023 

 : נוכחים

עמית ארגוב, יזהר שרון, עידן קריסטל,  אברהם טולדו, ריקי בן אריה, דני    נבו מזור,חברי מזכירות:  

 אלבירט וחלי זלינגר  

 וידי שקד  מתנצלים:

 : חנן רוגלין  מוזמן קבוע

 סדר יום: 

 מוזמנים: חברי צוות אד הוק   -בחינת מיסים וסבסודים .1
 קול קורא לקורס עתודה ניהולית .2
 חזיתות חדר האוכל .3

 
 דיון והחלטות: 

 משתתפים: חברי צוות אד הוק  -בחינת מיסים וסבסודים .1
דניאלה לבנסארט סקרה את תוצאות השולחנות העגולים. עולה מהדיונים בשולחנות העגולים  

ובדיוני ההמשך בצוות כי לא נמצאה נוסחה מספקת וכי יש צורך בהמשך הדיונים בצוות ובציבור עד  
 קבלת מתווה מניח את הדעת הן בהיבט הערבות ההדדית והן בהיבט התקציבי. 

 החלטה:
 נבו מזור יחליף את עידן בדיוני ההמשך. 1.1
מיקוד הדיונים הציבוריים הקרובים בשיוך דורש האטת קצב הדיונים על המיסים והסבסודים עד  1.2

 הצבעה על חוזה חכירת המשנה. 
משקי דרום פרסם קול קורא לקורס עתודה ניהולית. המזכירות מתבקשת   -קורס עתודה ניהולית .2

לאשר הוצאת הקול קורא לחברי הקיבוץ וקביעת צוות איתור שיורכב ממש"א, נציג מזכירות ונציג  
הנהלה עסקית: אבנר, נבו ושושי. הצוות יפעל בהתאם לנוהל הלימודים שאושר בחוברת תנאי 

 מחויבות של שנתיים לפחות לשותפות פעילה בהנהלות ובוועדות. עבודה, תוך
 החלטה: 

 הבקשה כלשונה. המזכירות מאשרת את 
חזיתות חדר האוכל במקביל   3-המזכירות מתבקשת לאשר את ההשקעה ב -חזיתות חדר האוכל .3

 לעבודות על המערכת הסולארית שמותקנת על גג חדר האוכל.
 החלטה:

המזכירות מאשרת את הבקשה תוך הדגשת הציפיה כי כספי המערכת הפוטו וולטאית שמותקנת על  
 לתקציב הקהילה.גג חדר האוכל ייכנסו 

 

 רשמה: חלי זלינגר



 

 23.10.2023 -דיווח מתוך ישיבת מזכירות 

23/2023 

 : נוכחים

 עמית ארגוב,  אברהם טולדו, וידי שקד, ריקי בן אריה, דני אלבירט וחלי זלינגר    נבו מזור,חברי מזכירות:  

 יזהר שרון, עידן קריסטל  מתנצלים:

 : חנן רוגלין  מוזמן קבוע

 סדר יום: 

 הזמנת מיגוניות .4
 עדכון דירות פנויות  .5
 אירוח חיילים בצפית בתמיכת הקהילה  .6
 עדכון המשך הערכות לשעת חירום  .7

 
 ישיבת עדכונים: 

 מיגוניות תודות לתרומה שקיבל הקיבוץ. 5חנן דיווח כי הוזמנו  -הזמנת מיגוניות .1
פרטי והוחלט על  מיקום הצבתן נבחן בהתאם למיקום מקלטים בשטח הקיבוץ ובתים בעלי ממ"ד  

 הצבתן באזורים הבאים:
 בעמק ליד ביתו של אבנר דביר .1
 במגרש החניה מעל הרפת מול ביתם של אוכמה ונדב אבירם. .2
 בחניית בית נעל"ה  .3
 בחניית דירות הצעירים בכיכר. .4
 באזור הכלבו  .5

 
עדכון על כך כי בימים אלו של מלחמה, כפר מנחם מארח משפחות מפונות   -דירות פנויות בקיבוץ .2

 מעוטף עזה. לאור זאת מצאי הדירות הפנויות קטן. 
 

חנן ברך את מרסלו על היוזמה לארח ולדאוג לכל צרכיהם   -אירוח חיילים בצפית בתמיכת הקהילה .3

 של חיילי המילואים במהלך שבועיים וחצי בהם שהו בצפית לפני שהמשיכו לאזור הדרום. 

 
הדלק   מכלימולאו מכלי הדלק של הגנרטורים לשעת חירום,  -עדכון על המשך הערכות לשעת חירום .4

 בתחנת הדלק וכן נרכש מלאי מוגבר בכלבו ובמטבח. 

 
 

 רשמה: חלי זלינגר

 

 

 

 

 



 

 29.10.2023 -דיווח מתוך ישיבת מזכירות 

24/2023 

 : נוכחים

עמית ארגוב,  יזהר שרון, אברהם טולדו, וידי שקד, ריקי בן אריה, דני אלבירט    נבו מזור,חברי מזכירות:  

 וחלי זלינגר  

 עידן קריסטל   מתנצלים:

 : חנן רוגלין  מוזמן קבוע

 סדר יום: 

מוזמנים: יחיעם יוגב וסופי   -פניה של יחיעם יוגב בעניין תהליך הקליטה של עידו בנו .1
 ארבר

מוזמנים:   -פניית מרקוס וענבל שנהב בעניין הסדרת הפרדת קומות הבתים המשותפים .2
 מרקוס וענבל שנהב 

 -עדכונים .3
 עדכון מיקומי המיגוניות  3.1
 תהליך בחינת מנגנוני המיסים והסבסודים 3.2

 
 דיון והחלטות: 

משתתפים: יחיעם יוגב וסופי   -פניה של יחיעם יוגב בעניין תהליך הקליטה של עידו בנו .1
 ארבר

שנים. בחודשים האחרונים נפתחה אפשרות  3-עידו נמצא בתהליך קליטה למעלה מ
מגרשים לא מבונים. על מנת להיכלל בהגרלה על  6להרשמת בנים להגרלה  מתוך 

המועמדים לסיים את תהליך הבחינה החברתית והכלכלית. עידו לא יצליח לבצע את 
ופה של מספר שנים. ועדת  הבחינה החברתית בשל מעבר לחו"ל במסגרת עבודתו לתק

קליטה לא אישרה את השתתפותו בהגרלה מסיבה זו על כן, יחיעם פנה בשמו למציאת 
 פתרון בעניין.  

 סופי ייצגה את החלטות וועדת צמיחה דמוגרפית. 
החלטה: הנושא ייבחן פעם נוספת ע"י חנן וסופי בחשיבה על פתרון. המלצתם תובא 

 לאישור המזכירות
 

 -פניית מרקוס וענבל שנהב בעניין הסדרת הפרדת קומות הבתים המשותפים .2
 משתתפים: מרקוס וענבל שנהב 

מרקוס וענבל הציגו את תמצית התהליך שעברו מיום המעבר לדירת המגורים שלהם, 
 דרך שיוך המגרש אליהם.   

במסגרת ניסיון לקבל היתר בניה לממ"ד נמצאו בעיות ביורוקרטיות משמעותיות בתלות 
 הקיימת בינם לבין השכנים בקומות העליונות שמנעו מהם לקבל היתר לבניית ממד.  

 לאחר דיון במזכירות הוחלט:
 חנן, חלי וענת ייבחנו את הפתרונות האפשריים בפגישה עם ראש המועצה.החלטה: 

 
 -עדכונים .3

הוחלט  -פנייה להקפאת תשלומים מול הקיבוץ נוכח ירידה בהכנסות משפחתיות 3.1
 באחריות חנן.  –חודשים   3-הפונים תוך תחימת משך הדחייה בלסייע לחברים 

הוחלט להקפיא במספר חודשים את  -תהליך בחינת מנגנוני המיסים והסבסודים 3.2
נושא בחינת מנגנוני המיסים והסבסודים עד סיום טיפול בהיבטי השיוך שנותרו  

 פתוחים מול הציבור. 
 

 רשמה: חלי זלינגר



 

 

 05.11.2023 -מזכירות דיווח מתוך ישיבת 

25/2023 

 : נוכחים

מזכירות:   מזור,חברי  עידן    נבו  אריה,  בן  ריקי  שקד,  וידי  טולדו,  אברהם  שרון,  יזהר  ארגוב,   עמית 

 קריסטל, דני אלבירט וחלי זלינגר 

צבי,  סיגי מילשטיין, אוריין בן חורין, מרקוס שנהב, אבנר דביר, גל לוינהיים, אבי בן  חברי מנהלת השיוך:  

 סופי ארבר

 אור, דן מודעי  אורנה תל מתנצלים:

 : חנן רוגלין  מוזמן קבוע

 סדר יום: 

 מוזמנת: עוה"ד מארי קושניר -נוסח סופי להצגה בפני החברים  -חוזה חכירת המשנה .1
 

 דיון והחלטות: 

 משתתפת: עוה"ד מארי קושניר -נוסח סופי להצגה בפני החברים  -חוזה חכירת המשנה .1
 לאחר פגישת ההסברה הגיעו התייחסויות שונות מצד חברים ויורשים. 

לאחר דיונים על כל היבט והיבט שעלו, תוקן חוזה החכירה בהתאם להתייחסויות תוך מתן  
 עדיפות לחברים על פני הקיבוץ כגוף. 

עם זאת במקומות בהם הייתה עמימות במסמכים קודמים )הסדר השיוך והסכמי השיוך הנובעים  
ממנו( הוסכם במנהלת ובמזכירות כי יש לפזר אותה ולתת לחברים מקסימום ודאות ופחות מקום  

 לפרשנויות שונות הנובעות מעמימות זו. 
 הוצגה טיוטת חוזה החכירה ולא היו עליה הערות נוספות מצד החברים במנהלת ובמזכירות. 

 החלטה:
 חוזה החכירה יובא למפגש הסברה נוסף בפני הציבור. 1.1
 לדיון בשיחת קיבוץ ולאחר מכן, להצבעה בקלפי. לאחר שיחת ההסברה יובא  1.2

 
 

 רשמה: חלי זלינגר

 

 

 

 

 

 

 



 

 

 

 

 

 לחברי וחברות כפר מנחם שלום רב,

 

החודש נערך חילוף תפקידים בוועדת צרכים מיוחדים הקיבוצית, לאחר עשרות שנים בהם הוביל את 

וכמשענת למשפחות רבות בדאגה  הוועדה אמנון זלינגר. ברגישות ובתבונה, שימש אמנון כאוזן קשבת  

למיצוי זכויותיהם וזכויותיהן של מי שהוכרו ו/או נזקקו למענים שונים בתחום בריאות הגוף והנפש ועל כך  

קצרה היריעה מלהודות לאמנון ובכל זאת נסיים באמירת תודה והערכה רבה. אמנון ימשיך לחזק את 

 יסיונו הרב. שורות וועדת צרכים מיוחדים כחבר הוועדה ויתרום מנ 

מחליפו של אמנון בתפקיד הוא יובל שינדלר, בן כפר מנחם, אב למיכאלה, יעלה ורפאל ונשוי לשמרית. 

השנים האחרונות בעמותת אלו"ט ומשמש כיום כמנהל מקצועי בחטיבת הבוגרים של   12-יובל עובד ב

מוסמך,  העמותה, בעל תואר ראשון במדעי ההתנהגות, תואר שני בחינוך מיוחד ותעודת מנתח התנהגות  

 בנוסף לכך חבר בוועדת מוגנות מינית היישובית. נאחל בהצלחה ליובל במילוי תפקידו. 

ועדת צרכים מיוחדים ממשיכה לפעול למען בעלי הצרכים המיוחדים בקהילה, בטיפול בפניות ובמקרים  

ייחודיים, לצד קידום הסדר חדש )המוצג בימים אלה למזכירות הקיבוץ( ובחינת יעדים להמשך. בוועדה  

צד מנהל הקהילה  חברות וחברים: אמנון זלינגר, גינה קריסטל, סיגל סעידי ומיטל יפרח ויובל שינדלר, ל

 חנן ומנהלת ברו"ש אורית. 

פרטים נוספים על תפקידי הוועדה, לצד חילוף תפקידים רשמי והצגת ההסדר החדש יתקיימו בשיחת  

 קיבוץ אשר הודעה מסודרת תצא לקראתה מראש.

 

בהמשך לרשום לעיל, מעתה במקום להעביר קבלות לאמנון יש להעביר קבלות לתא הדואר של המרפאה   -

 במעטפה סגורה עם הרישום "עבור אורית". 

 

 בברכת יום טוב, שקט ורגוע

 מזכירות הקיבוץ

 וועדת צרכים מיוחדים 

 

 

 

 


